
P R O T O K Ó Ł nr LXII/2023 

  

z obrad LXII sesji Rady Gminy Borowie, 

która odbyła się 21 września 2023 roku 
 

 

Stan radnych 15, obecnych na sesji 14 radnych, co stanowi 93,33% składu rady, oznacza to, 

że podejmowane uchwały będą miały moc prawną. Lista obecności radnych, sołtysów stanowi 

załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Alicja Szaniawska otworzyła obrady LXII sesji Rady Gminy 

Borowie, a następnie przywitała wójta gminy Pana Wiesława Gąskę, zastępcę wójta Pana Piotra 

Zająca, radną rady powiatu garwolińskiego Panią Martę Serzysko, skarbnik gminy Panią Hannę 

Ośko, radnych rady gminy Borowie, sołtysów, kierowników jednostek podległych, dyrektorów i 

wszystkich obecnych na dzisiejszym posiedzeniu, oraz osobę obsługująca dzisiejszą sesję Panią 

Karolinę Grążka. 

Następnie poprosiła radnych o zalogowanie do elektronicznego systemu głosowania                        

i potwierdzenia swojej obecności. Potwierdzenie obecności na sesji stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 Przechodząc do pkt.2 obrad Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany 

porządek sesji: 

1. Otwarcie  LXII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z LXI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie gminy Borowie do 

kategorii dróg gminnych.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borowie na 

lata 2023-2034. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

9. Informacja wójta gminy o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami.  

10. Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad LXII sesji Rady Gminy. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o uwagi do przedstawionego porządku obrad. Uwag 

nie stwierdzono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Lista                   

z głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad pkt 3. Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do protokołu               

z LX sesji Rady Gminy Borowie. Uwag do protokołu nie zgłoszono, po czym poprosiła                      

o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LX sesji Rady Gminy Borowie. W wyniku głosowania 

protokół został przyjęty jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

Ad pkt 4. Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do protokołu               

z LXI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Borowie. Uwag do protokołu nie zgłoszono, po czym 

poprosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Borowie. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 5. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła wójta gminy Pana Wiesława Gąskę o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg na terenie gminy Borowie 

do kategorii dróg gminnych  

Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy zaliczenia niektórych dróg na terenie 

gminy Borowie do kategorii dróg gminnych.  Droga ta położona jest w miejscowości Dudka na 

działce nr ew. 8/18, stanowiąca własność Gminy Borowie. Przy tej drodze planowane jest 



budownictwo mieszkaniowe. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Zarządu Powiatu 

Garwolińskiego. Położenie ww. działki przedstawiono na mapie stanowiącej załącznik nr 1 do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie zadano. Następnie odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie nad 

przyjęciem uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. Podjęta uchwała 

oraz protokół z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Ad pkt 6 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła zastępcę wójta gminy Pana Piotra Zająca o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.  

Zastępca Wójta Gminy poinformował, że aktualnie wpisanych jest 30 pomników przyrody z 

terenu gminy Borowie do Centralnego Rejestru Form Ochrony Przyrody. W dniu dzisiejszym 

proponuje się wpisać kolejne 6 pomników przyrody do CRFOP. Projekt uchwały został uzgodniony 

z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Warszawie.  

W załącznikach Nr 1-6 przedstawiona została dokumentacja fotograficzna drzew 

proponowanych do objęcia pomnikami przyrody.   

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Pytań nie zadano. Następnie odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie nad 

przyjęciem uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. Podjęta uchwała 

oraz protokół z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Ad pkt 7. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Hannę Ośko Skarbnika Gminy              

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2023-2034. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Borowie na lata 2023-2034. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pytań nie zadano. Następnie poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 8. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Hannę Ośko o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 2023 rok. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 

2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z pytaniem o uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pytań nie zadano. Następnie poprosiła o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad pkt 9. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

Wójt Gminy szeroko omówił sprawozdanie między sesjami, przedkładając podjęte 

zarządzenia oraz podpisane umowy i zlecenia. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ad pkt 10. Sprawy różne 

 Zastępca Wójta poinformował, że odbiór azbestu od mieszkańców naszej gminy rozpocznie 

się od 25 września 2023 roku. Mieszkańcy proszeni są o przygotowanie azbestu na paletach oraz o 

streczowanie.  Odbiór następować będzie według kolejności składanych wniosków.  

Po raz drugi na jesieni nastąpi odebranie folii rolniczych od rolników.  

W dniu 22 września 2023 roku upływa termin składania wniosków na dofinansowanie na 

sterylizację i kastrację zwierząt.  

Zastępca Wójta oraz Wójt Gminy zachęcają mieszkańców do  przeprowadzenia kontroli 

przewodów kominowych przed sezonem grzewczym.  

Piotr Zając poinformował, że przy drogach gminnych, powiatowych i wojewódzkiej zostanie 

zamontowanych 12 nowych wiat przystankowych. Zwrócił się z prośbą o uszanowanie nowych 

wiat przystankowych aby jak najdłużej służyły mieszkańcom. 



Sołtys wsi Filipówka Leon Zawadka podziękował Wójtowi Gminy za nowe wiaty przystankowe 

oraz zwrócił się z prośbą o postawienie znaku ograniczającego prędkość na drodze od boiska do 

krzyżówek. 

Radny Tomasz Metera zapytał czy wiaty przystankowe będą zamontowane przy drodze krajowej?  

Wójt Gminy poinformował, że Gmina nie będzie montowała wiat przystankowych  przy drodze 

krajowej a  wystąpiła do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o 

postawienie wiat przystankowych.  

Więcej spraw nie wniesiono.  

Ad. pkt. 11. Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za udział i dyskusje w obradach 

sesji Rady Gminy, po czym zamknęła LXII sesję Rady Gminy. 

  

Na tym zakończono protokół z LXII sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

 

  

Protokolant Przewodnicząca Rady Gminy 

Karolina Grążka Alicja Szaniawska 
 

 

 

 


